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H7N9 鳥インフル 浙江で新たに感染者 5 人全省 38 人 
搜狐新闻 health.sohu.com 2013-04-21 20:52 来源：中国新闻网 
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斜体字は宮本の Facebook での書き込みです： 

【H7N9鳥インフル 浙江で感染者 5 人】 

昨日（4月 21日 21：45：日本時間）の浙江新増患者に関する報道です。 

新たに見つかった感染者 5人中 1人は死亡、その他に 14日に見つかり危篤であった患者一名が死亡していた、
ということです。 

ただ、この王さんという患者さん（FT#53）が 62歳なのか 64歳なのか、、確か以前の報道では 64歳だったと思
います（4 月 14 日 Yahoo と浙江在線の浙江省の感染者リストでは 64 歳となっていたが、中側の誤記？・・・）
が、これで、全国での感染者数は 101名となり、100名を越えてしまいました。死亡者は 20名。 

四川の大地震の関係で、こちらの報道の方が少し減っているかもしれません。江蘇省と河南省、上海の報道は、、、、
見当たりませんでした。 

 

以下は翻訳文：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

昨中国新聞網杭州 4 月 21 日電 （記者 邵燕飛 実習生 肖娜） 

浙江省衛生庁は、4 月 21 日、同日 15 時までに、同省で新たに 5 名のヒト感染 H7N9 鳥インフルエンザ感

染者が見つかったと発表した。同省での感染者は 38 名、死者 5 名に。 

68 歳女性の王さんは杭州人農民。4 月 12 日に発症した。現在杭州某医院で治療中（FT#98）。 

76 歳男性の羅さんは、嘉興人農民。4 月 8 日に発症した。4 月 21 日午前、病状が悪化し、治療の甲斐な

く死亡（FT#99）。 

81 歳女性の管さんは、湖州人無職。4 月 12 日に発症した。现在杭州某医院で治療中（FT#100）。 

58 歳男性の金さんは、杭州人無職。4 月 16 日に発症した。现在杭州某医院で治療中（FT#101）。 

79 歳女性の沈さんは、杭州人農民。4 月 13 日に発症した。现在杭州某医院で治療中（FT#102）。 

 

浙江省 CDC の検査により、上述 5 名の検体から H7N9 インフルエンザウィルス陽性が検出された。 浙江

省衛生庁は専門家を組織し、患者の臨床症状や疫学データ、実験室の測定結果を検討、ヒト感染 H7N9 鳥

インフルエンザと診断した。 現在、死亡した羅さん以外の 4 名の患者は重症であり、病院にて積極的に治

療が行われている。 

 

この他、 

4 日に確診されて危篤中であった王さん（62 歳女性、湖州人退職者 FT#53）は病状が悪化し、4 月 20 日

夜亡くなった 

 

http://www.cqcb.com/cbnews/gngjnews/2013-04-21/2864416.html 

 

オリジナルの URL が削除されていたため、、この原記事と同内容の URL を本日（2017 年 9 月 10 日）見つ

けました。中国マスメディアのコピペ文化に感謝するしかないですね：苦笑 

Since the original URL is not linkable, I found out another article today (September 10, 2017). 

 

http://health.sohu.com/20130421/n373463288.shtml 

 

Zhejiang Added 5 Cases of H7N9 Avian Flu: Total 38 in the province 
Sohu news health.sohu.com 2013-04-21 20:52 Source: China News Network 

 

(Miyamoto’s note: As for the age of Ms. Wang who died on April 20, 2013 (FT#53), it was formerly reported as 64 

years old but not as 62 years old. We guess this might be the result of the Sichuan earthquake.) 
 

ChinaNews Net Hangzhou, April 21 (Reporter: Shao Yanfei, Intern: Xiao Na) 

Zhejiang Provincial Health Department on April 21 informed, as of April 21 at 15:00, Zhejiang Province added 

five new cases of H7N9 avian influenza. 

http://www.cqcb.com/cbnews/gngjnews/2013-04-21/2864416.html
http://health.sohu.com/20130421/n373463288.shtml


Up to now, Zhejiang found 38 cases of H7N9 avian influenza, of which 5 cases have died. 

 

Patient 1 is (FT # 98): 

Name: Wang X, 

Sex: Female, 

Age: 68 years old, 

Occupation: Farmer, 

Registered Domicile: Hangzhou city, 

Date of Onset: April 12, 2013, 

Current Situation: admitted to a hospital in Hangzhou for treatment. 

 

Patient 2 is (FT # 99): 

Name: Luo X, 

Sex: Male, 

Age: 76 years old, 

Occupation: Farmer, 

Registered Domicile: Jiaxing city,  

Date of Onset: April 8, 2013, 

Date of Death: April 21, 2013 morning, the patient’s condition got worse. 

 

Patient 3 is (FT # 100): 

Name: Guan X, 

Sex: Female, 

Age: 81 years old, 

Occupation: Unemployed, 

Registered Domicile: Huzhou city, 

Date of Onset: April 12, 2013, 

Current Situation: admitted to a hospital in Hangzhou for treatment. 

 

Patient 4 is (FT # 101): 

Name: Jin X, 

Sex: Male, 

Age: 58 years old, 

Occupation: Unemployed, 

Registered Domicile: Hangzhou city, 

Date of Onset: April 16, 2013, 

Current Situation: admitted to a hospital in Hangzhou for treatment. 

 

Patient 5 is (FT # 102): 

Name: Shen X, 

Sex: Female, 

Age: 79 years old, 

Occupation: Farmer, 

Registered Domicile: Hangzhou city, 

Date of Onset: April 13, 2013, 

Current Situation: admitted to a hospital in Hangzhou for treatment. 

 

After the Zhejiang Provincial CDC’s testing, above five patients’ specimens were detected positive for H7N9 avian 

influenza virus nucleic acid. 

Experts organized by Zhejiang Provincial Health Department diagnosed them as H7N9 avian influenza, after 

discussion on their clinical manifestations, epidemiological data and laboratory test results. 

At present, Except for Mr. Luo who have died, the other four patients are seriously ill, the hospital is actively 

treating the patients. 

 

Further, on the evening of April 20, 2013, Ms. Wang who was confirmed on April 14 (FT#53, Female, 62 years old, 

retired, Huzhou people), got worse and died despite the hospital’s effort. 

 

 

：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 



浙江新增 5 例人感染 H7N9 禽流感病例 全省共 38 例 
重庆晨报 news.qq.com 2013-04-21 20:45:13 中国新闻网 

搜狐新闻 health.sohu.com 2013-04-21 20:52 来源：中国新闻网 
-------------------------------------------------------------------------------- 
中新网杭州 4月 21日电(记者 邵燕飞 实习生 肖娜) 浙江省卫生厅 4月 21日通报，截至 4月 21日 15:00，浙江省新增 5例人

感染 H7N9禽流感病例。截至目前，浙江发现人感染 H7N9禽流感病毒共 38例，死亡 5例。 

患者王某，女，68岁，农民，杭州人，于 4月 12日发病，现在杭州某医院治疗（FT#98）。 

患者罗某，男，76岁，农民，嘉兴人，于 4月 8日发病，4月 21日上午，因病情进一步恶化，抢救无效死亡（FT#99）。 

患者管某，女，81岁，无业，湖州人，于 4月 12日发病，现在杭州某医院治疗（FT#100）。 

患者金某，男，58岁，无业，杭州人，于 4月 16日发病，现在杭州某医院治疗（FT#101）。 

患者沈某，女，79岁，农民，杭州人，于 4月 13日发病，现在杭州某医院治疗（FT#102）。 

 

经浙江省疾控中心检测，以上 5例患者标本均为人感染 H7N9禽流感病毒核酸阳性。浙江省卫生厅组织专家对患者的临床表现、

流行病学资料和实验室检测结果进行讨论，诊断为人感染 H7N9 禽流感确诊病例。目前，除罗某死亡外，其余 4 例患者均病重，

医院正在积极救治中。 

 

另外，4月 20日晚，14日确诊的危重患者王某(女，62岁，退休，湖州人 FT#53)，因病情进一步恶化，抢救无效死亡。(完) 
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